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Interpellation stä lld till regionala utvecklingsnämndens ordförande Elise Ryder Wiken 

Landstingsbostäder 

Landstingsbostäder ägs av regionen och har uppgiften att underlätta inflyttning t ill 
Östersund och därmed underlätta rekryteringar till främst sjukvården men även annan 
regiondriven verksamhet. För att kunna konkurrera med andra vårdgivare i landet om 
personal ökar behovet att tillhandahålla lägenheter allt mer. Därför har representanter från 
bolaget signalerat intresserade av att köpa upp lägenheter i Östersund för att klara 

uppgiften så bra som möjligt. 

Min fråga till regionala utvecklingsnämndens ordforande ar om regionen kommer att ge 
Landstingsbostäder AB uppdraget att köpa in yt terl1garc flcrbostad!>hus for uthyrning? 

Östersund den 5 juni 2019 
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